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Acta de la Junta General Extraordinària

Presidint el Dr. Celis i actuant de Secretari el 
Dr Rosell-Jané, es reuneix, el dia 29 de juny de 
1928 l’Assemblea de Delegats constituint la (un
ta General extraordinària convocada pel Conseil 
Administratiu pel dia d’avui. Assisteixen els se- 
nyors del Conseil Administratiu i del Conseil del 
Sindicat de Metges de Catalunya i Delegats dels 
partits.

El Président ordena la lectura de la convoca
toria, la qual cosa es verifica, essent aprovada.

S’examinen les delegacions presentades, essent 
totes admeses per unanimitat.

S’excusa la no assistència de les Delegacions 
dels partits d’Eivissa, Mahó, Solsona, Sort i 
Viella.

A seguit, i essent les 10 hores i 15 minuts del 
dia 29 de juny de 1928, el Président declara de
finiti vament constituida la Junta General E x
traordinària de la Mutual Mèdica.

A continuació, el senyor Président saluda els 
senyors Delegats i especialment els senyors Dele
gats de Balears, als quais prega trametin als as- 
sociats que representen, el testimoniatge d’agraï- 
ment de la Mutual per la seva entusiasta adhesió.

Després d’aquesta salutació es passa a l’exa
men de l’Ordre del Dia.

La Presidència diu que s’ha presentai una pro- 
posició prèvia que demana:

Primer : Que sigui declarada urgent. Segon : 
Que no es procedeixi a cap modificado del Re- 
glament i després que es segueixin determináis 
tràmits per assegurar detingudament l’estudi de 
la reforma del Reglament.

El Dr. Vivancos, signant de la proposició, l’ex- 
plica i la defensa dient, principalment, que és pro
bable que l’any vinent, segons el résultat del pro- 
jecte d’Assegurança de Vellesa s’haurà de modi
ficar de nou el Reglament, i creu que és preferible 
de fer un estudi global abans de dur a terme cap 
modificado definitiva.

Acaba demanant, o que no es discuteixin les 
proposicions de l’Ordre del Dia o, que si es dis-

cuteixen, no es procedeixi a la modificado del Re
glament, per aprofitar l’ocasió en què es faci la 
modificado global.

Intervé el Dr. Celis, qui exposa el seu criteri 
personal, i diu, que ha d’evolucionar-se parcial- 
ment, pùix que ja és conegut que si s’esperen les 
modificacions totals es dificulten i s’aj ornen les 
solucions.

Es posa a votado si es pren en considerado la 
proposició del Dr. Vivancos, i per majoria, s’a- 
corda no prendre-la en consideració.

Resolta aquesta qiiestió prèvia, es passa a l’es- 
tudi del primer extrem de l’Ordre del Dia, que 
proposa de modificar el paràgraf sisè de l’article
18 del Reglament, que tracta del Fons Mixt.

El senyor Secretari llegeix la proposició que 
signa el propi Dr. Rosell-Jané, i a continuació, 
llegeix l’acord del Conseil en fer-se seva la pro
posició que representa una esmena a la xifra de 
5.000.000 de pessetes que el Conseil deixà en 
blanc perqué la concreti la Junta General.

La Presidènda diu que procedeix abans de 
tot, de discutir si la Junta General accepta la pro
posició, i després, assenyalar el capital concret 
que ha d’acumular-se en el Fons Mixt.

Posât a discussió el primer extrem i després 
d’una aclaració que demana el Dr. Puig i Sais, 
intervé el Dr. Vivancos. Diu que allò que es bus
ca en la proposició és assegurar de forma estatu- 
tária l’acord actual de no condonar prorrates. 
Continua dient, que no hi ha hagut coincidéncia 
entre els càlculs que s’han fet per dos conductes 
distints, per la qual cosa, recolza el seu criteri de 
qué hauria d’estudiar-se detingudament.

Diu que la proposició s’argumenta amb suposi- 
cions i creu que l’Assemblea ha de resoldre a la 
vista de dades concretes, fer el contrari creu que 
no es-faria tasca amb la súficient garantía.

Acaba dient que es mediti serenament sobre 
aquest assumpte, i demana que l’Assemblea es 
pronunci! en contra de la proposidó.

El Dr. Coll fa historia de l’origen d’aquesta


